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Očkovat proti koronaviru musíme pouze
prověřenou vakcínou ...

vloženo: 27.11.2020, 19.21

Situace je velmi  komplikovaná,  nerad bych vystupoval  jako opoziční  politik  s  žíravou
kritkou vlády. Viděli jsme, že se vládě nepodařilo zachytit druhou vlnu, ale nyní bychom se
měli dívat směrem do budoucna, co nás čeká v těch následujíích týdnech a bohužel i
měsících,  protože  pandemie  nás  bude  s  největší  pravděpodobností  provázet
několik měsíců. Je nutné se také zamyslet, jak se chováme jako veřejnost, říká v rozhovoru
pro rádio ZET lékař a poslanec Vít Kaňkovský.

"Na základě zkušenosti z jara bychom měli být obezřetní, měli bychom rozvolňovat logičteji. V
nějaké smyslu musíme navrátit nejmenší děti do škol. Měli bychom také vážně uvažovat o
testování pedagogů," dodává Kaňkovský. 

Celý rozhovor zde.

https://www.radiozet.cz/detail/13-24a87a69-2e74-11eb-a044-005056011137

